
P/D:12/9-2024 

Zápis č.9 

z jednání OV Nevšová dne 11.11. 2024 

Místo zasedání: KD Nevšová 

Začátek a konec jednání: 17:00 – 20:00 

Počet přítomných: 8 

Omluvení členové: 1 

Neomluvení členové: - 

Další zúčastnění jednání OV:  

Ověřovatelé zápisu: Bronislav Münster 

Zapisovatel: Ing.  Pavel Hrbáček 

 

 

Schválený program jednání: 

• Kontrola úkolů z předcházejícího zasedání OV 

• Projekty  

• Nové 

• Diskuse 

 

 

1. Kontrola úkolů a jejich řešení  

a) Oprava obecního rozhlasu – po delší době oprav a úprav nyní obecní rozhlas funguje 

až na malé výjimky dobře 

b) Různé ze zápisu OV č. 8 

 

 

2. Projekty  

a) Územní studie v lokalitě Půllání: 

- projektantům byly předány podklady z ÚP Luhačovice 

- po zapracování podkladů do studie bude následovat schůzka s majiteli pozemků 

b) Rekonstrukce cesty Čtvrtě: 

-  byla předána žádost OV na zařazení projektu do investic města na r. 2025 

- odbor investic podal žádost na Stavební úřad v Luhačovicích o zahájení stavebního 

řízení 

c) Zahájení prací EGD v části Losky – stav projektu je stále nevyjasněný 

d) Oprava zvonice – v součinnosti s p. místostarostkou, realizace proběhne v r. 2025 

e)  Rybník v lokalitě Paseka v místě devastované vodní nádrže– byla podána žádost na 

město o vyhotovení studie a zpracování projektu 

 

 

3. Různé 

a) Oprava hracích prvků v zahradě MŠ  

– proběhla  v součinnosti s p. místostarostkou. 



- pro r. 2025  zbývá ještě řešit střechu altánu 

b) Oprava knihovny 

-  knihovna je vymalována a je položena nová podlahová krytina. V r.2025 je třeba 

ještě udělat audit elektrických rozvodů a vyměnit osvětlení 

c) Parcitipativní rozpočet – p. Struhař přivezl hrací prvek a nyní jej musíme upevnit 

d) Požadavky na přemístění pomníku nad kaplí - pan starosta měl schůzku s 

, který má dát podmínky odkupu jeho pozemku nad kaplí 

f) Informace člena OV ing. P. Hrbáčka a předsedy OV ke kontrolnímu dni na poldru 

v části paseka Nevšová dne 29.10. 

g) Vyplavená suť z uličky u domu – schůzka s inv. oddělením města na 

místě byla přesunuta na r. 2025 

h) Oprava dřevěného ohrazení okolo vysazených stromků podél cyklotrasy a silnice 

z Drahance byla provedena pracovníkem obce. 

i) Projednán návrh programu rozsvěcování vánočního stromu, které proběhne 30.11. 

j) Prodej budovy obchodu v obci – info předsedy  

 Předseda OV měl schůzku s p. Šerým, který se stal 100% vlastníkem budovy - jeho 

snahou bude zachovat prodejnu potravin v obci 

k) Oprava a výměna popelnic na odpadky u autobusové zastávky a v obci bude probíhat 

až z nového rozpočtu obce 

l) Stále není vyjasněn povodňový plán pro MČ 

 

4. Nové 

 

 

a) Informace o možnosti výstavby RD v části obce za bývalou školou 

b) Cisterna SDH – informace o převodu na město 

c) Nákup čertovských masek na obec 

d) Návrh pachtu na p. č. 5315 mezi městem a 

e) Řešení sečení travin podél komunikace směrem na Paseka 

f) Řešení údržby oplocení u vysazených stromků – Drahanec, stará nevšovská cesta a 

cyklostezka směrem na Luhačovice 

g) Personální změna v zimní údržbě v obci – nově bude komunikace udržovat p. Josef 

Petráš 

h) Informace p. Pavla Hrbáčka a předsedy OV o jednání s  o prodeji nebo 

výměně pozemku u KD 

i) Vánoční strom – program, úkoly pro spolky 

j) Příjezd osvětlené hasičské vánoční Avie do obce dne 15.12 v 17.30 hod. 

 

 

5. Požadavky na vedení – jednotlivé odbory města: 

 

OV žádá Město Slavičín o : 

 

a) provedení auditu rozvodů elektřiny v knihovně a výměnu osvětlení / r.2025/ 



b) sledování stavu vysazených stromků u krajské komunikace do obce, dále podél 

cyklostezek směrem ke Slavičínu (tzv.stará nevšovská) a směrem k Luhačovicím: 

- dřevěné hrazení u stromů se bortí;  

- dosud obecní pracovník jednotlivé hrazení opravoval, ale máme obavy, že po 

následné zimě bude větší část značně poškozena; 

- upozorňujeme, že už nebude v silách jednoho člověka to provádět a ani ve 

finančních možnostech OV nadále zajišťovat; 

c) zařazení sečení travin okolo nové cesty směrem na Paseka (konec obce až po konec 

nové betonové komunikace) do plánu sečení městských pozemků na r.2025. OV nemá 

dostatek finančních prostředků na řádnou údržbu 

 

Nemáme vyjádření: 

k opravě v Územním plánu – a to zrušení vedení VN a navržené plochy pro 

technickou infrastrukturu za účelem zásobování elektrickou energií TE 18 vč. 

transformátoru /nachází se v Územním plánu na hlavním výkrese pod stavební 

plochou 1002/ 

 

Dosud nedořešen: 

přetrvávající problém v ulici Čtvrtě, kde záchranná služba ZK a Policie ČR nebyly již 

po druhé schopny rychle zasáhnout, protože nemohly identifikovat dům 

(dům je nevyhledatelný, neboť nemá dosud číslo popisné, tudíž není 

zkolaudován, přestože je již několik let obydlen). Bylo poprvé o tomto jednáno a 

uvedeno již v zápisu OV č. 5 ze dne 17.5.2024. 

Na problém reagoval p.starosta Chmela dopisem již 6.5. 

Žádáme patřičné odbory města o řešení s majitelkou domu v rámci existujících platných 

předpisů. 

 

 

6. USNESENÍ : 

 

Usnesení 1/OsVN9/24 

Osadní výbor souhlasí s pachtem p.č. 5315 mezi městem Slavičín a fy ABM p.Heckel 

Hlasování: pro – 8, proti – 0 , zdržel se – 0 

 

Usnesení 2/OsVN9/24 

Osadní výbor souhlasí se zakoupení čertovských masek pro MČ Nevšová 

Hlasování : pro – 8 , proti – 0 , zdržel se - 0 

 

Termín další řádné schůze OV bude oznámen mailem. 

 

        Bronislav Münster 

     předseda OV 

 

Zapsal: Ing. Pavel Hrbáček 


